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FILMFORUM 

Ein buntes Kaleidoskop aus Fenstern und Lichtern. Es flackert, zoomt und 
schwenkt. Ein Haus bei Nacht.
 
 
 

A vibrant kaleidoscope of windows and lights. It flickers, zooms, and pans.  
A house at night.
 
 

 
Felix Dierich, geb. 1980 in Lübeck, studierte Informatik, Kunst und Medien in Oldenburg 
und arbeitet im Bereich erneuerbare Energien. Er war bei den Nordischen Filmtagen bereits 
mit „Shapes and Sizes, Storms and Smoke“ (2020) und „Black Summer“ (2022)  zu sehen.

Felix Dierich, b. 1980 in Lübeck, studied computer science, art, and media in Oldenburg and 
works in renewable energies. He was previously represented at the NFL with his films “Shapes 
and Sizes, Storms and Smoke” (2020) and “Black Summer” (2022).

R: 	 Felix Dierich  
B: 	 Felix Dierich, Maren Punke  
K: 	 Felix Dierich  
P:	 Felix Dierich

NIGHT OVER R32

Deutschland 2023, 3 Min., ohne Dialog

Mit Wein, mit Poesie oder mit Tugend, womit ihr wollt. Aber berauscht euch.

 
 
 
 

On wine, poetry or virtue, whatever you like. But get drunk.
 
 
 
 

Kai Zimmer, geb. 1964 in Kiel, ist Medienkünstler und arbeitet mit Video und Fotogra-
fie. 1999 erhielt er den Gottfried-Brockmann-Preis der Stadt Kiel und 2014 den Marler 
Videokunst-Preis. Seine Arbeiten sind in Ausstellungen und auf Festivals zu sehen.

Kai Zimmer, born in 1964 in Kiel, is a multimedia artist working with video and 
photography. He was awarded the city of Kiel’s Gottfried Brockmann Prize in 1999, and 
the Marl Video Art Prize in 2014. His work can be viewed at exhibitions and festivals. 

R: 	 Kai Zimmer  
K: 	 Kai Zimmer  
D: 	 Aurelia Oliva (Sprecherin)  
P:	 Kai Zimmer

RÉCAPITULATION
RECAPITULATION / REKAPITULATION

Deutschland 2023, 3 Min., franz. OF, dt. UT

Weltpremiere


